

妮芙露(馬來西亞)私人有限公司
NEFFUL (M) SDN BHD (726940-D) (AJL931652)

TEL : +603-2031 1177

FAX : +603-2031 1155

MAIL : customer@nefful.com.my

領袖 / 區總 同意擔保書
NET / AGM GUARANTEE LETTER

New Applicant's Name 新會員姓名	New Applicant's I/C or Passport No. 新會員身份證/護照號碼
1.	
2.	
3.	
4.	
5.	
6.	

Due to organization function needs, I, _____ (NET / AGM) hopes that NEFFUL MALAYSIA accept and register the above named applicant(s) with their photocopy of Application Form / International Login Form. I agreed and promised to send in all the related original signed documents to NEFFUL MALAYSIA within 7 days by _____ (date). Company have rights to hold any of my commisions after the due date stated.

本人 _____ (NET / AGM), 因組織運作需求, 希望公司先受理以上參加人之影本入會申請書 / 國際登錄書, 而本人同意將於7天內暨(____月____日)前, 將新會員親自簽章之正本入會申請書 / 國際登錄書及相關證件影印本補齊並繳交至妮芙露馬來西亞公司。

RULES & REGULATION 條例

A) Date of this agreement letter must fill up accordingly, once members failed to submit the complete Applications or Login form(s), Company holds the right to keep that NET or AGM's (Guarantor) commission, and also cancel related member's registration and login status together if any order(s). That particular NET or AGM's (Guarantor) will lose their rights to write any guarantee letter simultaneously.

該同意書之日期須確實填寫, 若有發生未於期限內繳交完整入會申請書或國際登錄書之整本者, 公司除保有權利保留該NET/AGM(立書人)的獎金及取消相關新會員的入會登錄作業及訂貨資料. 同時公司亦保有權利取消該NET/AGM(立書人)書寫同意書之權益.

B) This agreement letter only can be written by organization's NET or AGM, will only be effective after the verification by NEFFUL Malaysia employee.

該同意書僅能由該組織之NET / AGM親自填寫, 經由妮芙露馬來西亞公司員工確認後, 方可生效.

C) This agreement letter is not applicable for foreigner or resident without any valid passport/ IC photocopy.

外籍人士或本國人欲加入, 未提供有效護照/身份証影本者, 不適用此同意書。

I have read and agreed to obey the above rules & regulations. 本人已確實詳閱上述內容, 並同意遵守。

NET / AGM's Signature 領袖 / 區總親字簽署 : _____

Date 呈交日期 : _____ / _____ / _____

Received by : _____

Processed by : _____

M0014